
De boow 
van het V.U. Ziekenhuis 
begonnen 

Een belangrijke gebeurtenis in de geschiedenis van 
de Vrije Universiteit. En toch zeer eenvoudig gehou
den. Niet iedereen was het met die eenvoudige opzet 
eens, naar uit gemaakte opmerkingen bleek. Waar
om, zo werd gevraagd, hebben Directeuren niet gro
tere bekendheid gegeven aan deze plechtigheid, zodat 
alle V.U.-vrienden gelegenheid zouden hebben gehad 
die bij te wonen? Het antwoord op deze vraag is een
voudig en werd ook reeds gegeven in het persbericht, 
dat enige dagen voor het slaan van de eerste paal is 
verstrekt. Daarin kwam nl. het volgende voor: 

aangezien op het terrein alle accomodatie ont
breekt en de weersomstandigheden in dit jaar
getijde onzeker zijn, hebben Directeuren besloten 
aan de plechtigheid een eenvoudig karakter te 
geven. Zij hopen, dat zich bij het leggen van de 
eerste steen gelegenheid tot een breder opgezette 
bijeenkomst zal voordoen. 
Vanzelfsprekend zijn aUe vrienden der Vrije 
Universiteit op 29 December a.s. van harte 
welkom. 

De onzekerheid van de weersomstandigheden in de 
Decembermaand demonstreerde zich op de bewuste 
Zaterdagmiddag al heel duidelijk. Het was koud en 
guur en uit de dreigende luchten viel af en toe een 
flinke regenbui. Gelukkig bleef het tijdens de „werk
zaamheden" van het paalslaan droog weer. 

Wie het een halfuur op het open terrein volhield, 
voelde zich niet bepaald behaaglijk meer. Toch was 
er, de opgetrokken jaskragen ten spijt, een tastbaar 
opgewekte stemming te constateren. Het aantal aan
wezigen was bovendien groter dan waarop men had 
durven rekenen. De dankbaarheid voor wat nu, na 
j aren van werken en wachten, was bereikt, deed allen 
de koude dapper trotseren. 

Jammer, dat Minister Cals, die zich spontaan be
reid had verklaard de eerste paal in te heien, door een 
üchte ongesteldheid daarin verhinderd was. De 
secretaris-generaal van het Ministerie van Onderwijs, 
Kunsten en Wetenschappen, Dr. J . Wesselings, heeft 
deze taak overgenomen en het heiblok van de grote 
machine zo vlot in beweging gebracht, dat de eerste 
paal spoedig tot de gewenste diepte daalde. 

Van de paal werd overigens niet veel gezien. Een 

metalen buis, waarin de Frankipaal gemaakt wordt 
en die tijdens het maken van de paal wordt getrok
ken. Voor de geïnteresseerden bij deze technische bij
zonderheid zij nog opgemerkt, dat de punt van de 
paal wordt verzwaard tot een voet, die zijn standpunt 
vindt op een circa 12^/2 meter diep, liggende zandj>laat. 

Ongeveer duizend palen zullen het enorme bouw
werk moeten dragen. Het inheien daarvan zal om
streeks vier maanden vragen. Daarna volgt, naar wij 
mogen hopen, aanstonds het skelet van gewapend 
beton als dragend element in het gebouw, dat verrijst. 

Voor tot het slaan van de eerste paal werd overge
gaan, heeft Dr. J. Schouten, de president-directeur, 
gebeden en een korte toespraak gehouden. Hij noem
de het een buitengewoon belangrijk ogenblik voor 
de V.U., mede omdat thans niet alleen een aanvang 
werd gemaakt met de ziekenhuisbouw, maar tegelijk 
ook met de bouw van het gehele nieuwe complex van 
Universiteitsgebouwen, dat op dit terrein van ruim 
twaalf hectare een plaats zal moeten vinden. Wie de 
moeite nam in het laatstverschenen jaarverslag na te 
gaan in hoeveel verschillende gebouwen en in hoeveel 
Tiiteenlopende delen van de stad de V.U. haar facul
teiten en afdelingen thans heeft moeten onderbren
gen, is er wel van overtuigd, dat met verlangen naar 
de betere huisvesting wordt uitgezien. 

Ook Dr. Wessehngs hield nog een toespraak, waar
in hij o.m. wees op de noodzaak van bou\ven ten be
hoeve van het hoger onderwijs. Het aantal aanstaan
de medici is zo hoog, dat de bouw van een academisch 
ziekenhuis voor de V.U. urgent is. 

Beide sprekers roemden de mensen, die achter de 
V.U. staan en de president-directeur dankte bijzon
der hen, die door hun inspanning het mogelijk maak
ten van het maken van plannen te komen tot de uit
voering er van. 

Zoals uit het hierboven aangehaalde persbericht 
reeds blijkt, hebben Directeuren zich voorgenomen 
bij de eerste steenlegging van het ziekenhuis een uit
gebreidere plechtigheid te organiseren. Verwacht 
mag worden, dat die gebeurtenis zal vallen in een 
tijd, waarop althans met een koude als op 29 decem
ber 1956 niet behoeft te worden gerekend. 

De „vlucht" van het bouwterrein naar het Miner-, 
va-paviljoen, na de handehng van het inheien van de 
eerste paal, was een verstandige maatregel. Velen 
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